
vx: 

Verzonden: 21-07-2023 10:53 

W (geanonimiseerd)

Onderwerp: RE: Brief aan College van B&W 

Goedemorger (geanonimiseerd)

Wij hebben uw mail in goede orde ontvangen. 

Op dit moment is het college van B&W met zomerreces. Na het reces zal er een reactie vanuit het college volgen. 

Met vriendelijke groet, 

e 

X 

Elderinkweg 2 T(0575) 75 02 50 

gemeente Bronckhorst 

7255 KA Hengelo (Gld) 

Postbus 200 

7255 Z Hengelo (Gld) W www.bronckhorst.nl 

Verzonden: woensdag 19 juli 2023 12:59 

Onderwerp: Brief aan College van B&W 

Geachte Dames, Heren, 

Op 22 juni l. heb ik een aangetekend schrijven gestuurd naar het College van B&W en de Raad van 

de Gemeente Bronckhorst (zie bijlage). Tot mijn spijt (en verbazing) heb ik daarop nog geen enkele 

reactie ontvangen, zelfs geen ontvangstbevestiging. 

Graag zou ik antwoord ontvangen op de zaken die ik vermeld heb in mijn brief. 

Ik zie een reactie dan ook met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groeten, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)





  

AANTEKENEN 

Aan het College van B&W en de Raad van de Gemeente Bronckhorst 

Elderinkweg 2 

7255 KA Hengelo Gld. 

Hengelo, 22 juni 2023 

Betreft: bezwaar en communicatie 

Geachte Bestuur, 

Gezien mijn ervaring inzake de communicatie met de Gemeente Bronckhorst voel ik mij helaas 

genoodzaakt dit schrijven per aangetekende brief te sturen. Uit het navolgende zal blijken 

waarom. 

Op 14 maart 2022 heb ik per mail bezwaar gemaakt tegen de locatiekeuze voor woningbouw 

aan de Hiddinkdijk te Hengelo Gld. De mail was gericht aan zowel het College als aan de Raad. 

Ondanks enkele herinneringsmails kreeg ik geen reactie op mijn bezwaar. Uiteindelijk lukte het 

om op 22 oktober een gesprek te hebben met Wethouder E. Gosselink waarin ik aangaf nooit een 

reactie te hebben gehad op mijn bezwaar. Een kopie van mijn bezwaar heb ik toen achtergelaten. 

De Wethouder gaf aan dat ze dit zou uitzoeken en dat erop teruggekomen zou worden. Het bleef 

echter lange tijd stil totdat ik begin 2023 werd gebeld door ü voor 

het maken van een afspraak. 

(geanonimiseerd)

Op15 meijl. heb ik een gesprek gehad met 

Im het overleg werd mij verschillende keren excuus aangeboden voor de gang van zaken 

ten aanzien van het niet behandelen van mijn bezwaar van 14 maart 2022!!! 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Tijdens het overleg zijn er een aantal zaken aan de orde gekomen die naar mij mening van 

belang zijn in de procedure die gevolgd is met betrekking tot de keuze van het uitbreidingsplan 

aan de Hiddinkdijk. In deze procedure is 0.a. mijn bezwaar niet meegenomen. 

Omdat ik de inhoud van het overleg 15 meí j. van belang acht in de verdere procedure rond de 

keuze van uitbreidingsplannen heb ik daarvan een verslag gemaakt. Dit heb ik op 15 mei 2023 

aan t met het verzoek daarop e reageren. Op 26 mei kreeg 

ik bericht van haar dat het mij vrij staat verslag te maken van het overleg, maar dat dit voor de 

Gemeente niet nodig was en er niet inhoudelijk op gereageerd werd. Ik heb daarop geantwoord 

dat k de inhoud van het gesprek van zodanig belang acht dat ik het ook vastgelegd wil hebben. 

In al mijn contacten met andere gemeenten heb ik deze wijze van communiceren nooit 

meegemaakt. Het is gebruikelijk dat de betrokken partijen samen tot een vastlegging van 

hetgeen besproken is komen en dit ook naar elkaar bevestigen. Het feit dat de betrokken 

ambtenaar dit weigert te doen komt bij mij over als arrogant en zeker niet communicatief. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Ik eis dat er vanuit het bestuur actie ondernomen wordt zodat ik een inhoudelijke reactie krijg 

op het verslag van 15 maart. Daarnaast verwacht ik ook een reactie op mijn bezwaar van 14 

maart 2022. 

Als laatste wil ik het bestuur nog meegeven dat u er zit om de belangen van alle inwoners van de 

Gemeente Bronckhorst te vertegenwoordigen. Ik, en met mij velen, voelen ons al langere tijd 

totaal niet vertegenwoordigd. Het gevoel heerst dat er intern van alles geregeld wordt en dat wij 

als inwoners langs de zijlijn staan. Dat lijkt mij niet wenselijk en geeft ook te denken. 

Ik zie uw reactie op bovenstaande vragen met grote belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Bijlagen: bezwaar d.d. 14 maart 2022 

Verslag overlei met N d. 14 mei 2023 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)Reactie op verslag 

(geanonimiseerd)


